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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A pontosítás kedvéért" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr .
Lamperth Mónika belügyminiszter asszonyhoz .

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Mindenek előtt engedje meg, hogy a K/15260 . számon beadott „Mekkora volt a kárenyhítés
Dobozon?" című írásbeli kérdésemre adott válaszát megköszönjem . Sajnos azonban válaszából
lényeges elemek maradtak ki. Illetve amint írja : „belvíz és más természeti (hó, vihar) károk miatt
juttatott támogatásokat válaszom melléklete tartalmazza ." Ez a melléklet azonban sajnálatos módon
nem érkezett meg hozzám . Válasza, pedig újabb kérdéseket is felvetett bennem, ezért pontosítva,
újrafogalmazva és kiegészítve teszem fel a település lakóit foglalkoztató kérdéseket .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Mekkora ősszeget kapott dobozi önkormányzat a tulajdonában lévő ingatlanok
helyreállításához, újjáépítéséhez az 1998-2004-ig terjedő hat évben (évenkénti és épületenkénti
lebontásban)?

Milyen beruházásokat végeztek el a további belvízkárok megelőzése céljából?
-

	

Mely években kapott és mely években nem a lakosság állami segítséget ingatlanjainak
felújítására?

Hány állampolgár kapott támogatást abban a hat évben (évenkénti bontásban)?
-

	

Milyen konstrukciókban (támogatás, hitel) kapta meg a lakosság a pénzt az önkormányzat
rendelete alapján?

Mekkora összeghatárok kőzött (a legkisebb és a legnagyobb támogatás nagysága) részesültek
a támogatásból a rászorulók?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005.04.05 .

gdyu"lés Hivatala
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Tisztelettel :

Írásbeli kérdés

Erdős Norbert
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